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To: 5.1.2e [ERE @minvws.nl]
ce DET SESE inven]: INCEEES IEEEN @ mins. ni]
From: 5.1.2e

Sent: Wed 7/13/2022 11:42:08 AM

Subject: RE: centaurus

Received: Wed 7/13/2022 11:42:08 AM

Veel dank, ik zag t op de app voorbijkomen.
Groet!

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry.com)

van:IEEBEEN6 minvws o>
@minvws.nl>

Datum: woensdag 13 jul. 2022 1:14 PM

Aan: )
Kopie: ) @minvws.nl>, 5.1.2e ) @minvws.nl>

Onderwerp: centaurus

Hoi 5.1.2e

lk zag je niet in de verzendlijst staan var [maar dit is ook voor jou goed om te weten:

* De centaurusvariant lijkt nu ook in NL te zijn aangetroffen in de kiemsurveillance.

+ De specifieke eigenschappen van deze variant worden nog onderzocht in het lab.

+ Beeld is vooralsnog dat het niet ziekmakender is dan BA.5, maar door veranderingen in het virus kan het wel ‘ontsnappen’
aan de opgebouwde immuniteit. Dat wordt onderzocht.

Groeten,

Van:IEEEJE e minvws.nl>

Verzonden: woensdag 13 juli 2022 12:58

aan:[EEN BEE eminvws.ni>

Onderwerp: RE: Digitale Flip dagstart | 12 juli 2022

De eerste signalen zijn dat het niet ziekmakender is dan BA.5, het is nog steeds een omicron en waarschijnlijk dus mild. Door

veranderingen ontsnapt het wel meer aan immuniteit, door vaccinatie of door eerdere besmetting, maar dat is dan wel weer

afhankelijk van het type dat de laatste golf heeft gegeven, en in India is dat, voor zover ik begrepen had, B2 en niet B5 zoals in

Nederland. Onderstaande staat nu op de site van het RIVM

Verzonden: woensdag 13 juli 2022 12:51

Aan:
S428 <BIEEEloc minvws n>

Onderwerp: RE: Digitale Flip dagstart | 12 juli 2022

DankB=N-- er nieuwe inzichten mbt de kenmerken van deze variant qua ziekmakendheid en besmettelijkheid? Mijn beeld
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is dat het redelijk vergelijkbaar lijkt met BA.5, klopt dat (voor zover nu bekend)?

Dank en

f=
van: IEEEECNENBEEXECN0 minvws.n>
Verzonden: woensdag 13 juli 2022 12:39

aan: IEE EEE in vvs i>; [5120 10120 CIMIRYS, oe |minvws.nl>

Onderwerp: RE: Digitale Flip dagstart | 12 juli 2022

Ter informatie, de centaurusvariant is inmiddels in een monster in de kiemsurveillance (afnamedatum 26 juni, GGD gaat nog na of

er sprake is van reisgeschiedenis) aangetroffen, het RIVM zal hierover een nieuwsberichtje op de site zetten, het is namelijk (vanuit
de internationale database) al opgepikt en gaat rond op o.a. twitter

Verzonden: dinsdag 12 juli 2022 14:05

aan: BEE BEd enminvvs n>; NIGEL; H@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Digitale Flip dagstart | 12 juli 2022

Beste collega’s,

In de digitale flip van de dagstart van vandaag stond een klein foutje. Hierbij de juiste versie!

Met vriendelijke groet,

py—
Algemeen

Over de Centaurus-variant van het coronavirus is er contact met het RIVM. Deze variant is nog niet in Nederland aangetroffen,
maar dit wordt door het RIVM in de gaten gehouden. Tot nu toe lijkt deze variant niet echt ziekmakend.

Op vrijdag 5 augustus gaan we verhuizen naar de Hoftoren. Op die dag zelf worden we verzocht om thuis te werken. Denk er

ook aan om je kluisje uit te ruimen.

Dashboard

De komende drie weken is Bier Bhet aanspreekpunt voor Team Dashboard omdat JERE met vakantie is.

De minister is gisteren op werkbezoek geweest bij het LCPS. Dit leverde een goed gesprek op over de rol van het LCPS, met

name betreffende zorgcoérdinatie en patiéntenspreiding. Dit zowel binnen de coronatijd als daarbuiten, en met name gericht op

de acute zorg. Het LCPS spant zich in om zo breed mogelijk informatie te verzamelen over de zorgcapaciteit.

Team Dashboard is nu bezig met een project rondom duiding. Het idee is dat ze de gemiddelde gebruiker van het Dashboard nog

wat meer mee willen nemen in het interpreteren van de data.

Data en ontwerp
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Aan de datazijde is het team bezig met een brief vanuit de minister aan de GGD’en over het verstrekken van testdata. Over de

vaccinatiedata sinds april bij het RIVM hebben ze vanochtend bericht gekregen dat die waarschijnlijk beschikbaar gesteld gaan
worden. Daarvoor is het team de uitwerkingen aan het doen.

Aan de ontwerpzijde is het team bezig met de dienstverleningsstrategie. Deze week gaan ze daar verder mee.

Vaccinaties

Woensdag vindt de oefening van de GGD en het RIVM plaats, voor het plan ‘plotselinge inzet’. Ze willen zich voorbereiden op de

mogelijkheid dat binnen een aantal weken de volledige bevolking gevaccineerd zou moeten worden, door te simuleren wat er

allemaal geregeld zou moeten worden.

Verder wordt aan de ‘veegactie’ gewerkt, om mensen up to date te krijgen met hun vaccinaties. Dit wordt gedaan met behulp
van advertenties, zowel online als in huis-aan-huisbladen.

Donderdag is een gesprek met minister Helder, omdat vanuit de Directie Langdurige Zorg is gevraagd om de uitvoeringsplannen
van het RIVM voor de komende campagnes toe te lichten, met name betreffende wat dat betekent voor de langdurige
zorginstellingen. Het RIVM zal dit toelichten.

De Dienstpostbus Vaccineren PDC-19 is in de afgelopen maanden/jaren een soort WOB-loket geworden. Het team wil daarom de

onderwerpen opsplitsen, zodat ze die kunnen verdelen onder de teams. Ze zullen binnenkort bij de verschillende teams om

contactpersonen vragen bij wie ze de WOB-stukken kunnen laten bezorgen.

Testen en traceren

Er is gisteren een onderzoek gepubliceerd naar drie verschillende zelftesten die getest werden op effectiviteit bij mensen die

geen klachten hadden. Deze effectiviteit bleek laag te zijn. In de media is dit onderzoek niet heel uitgebreid opgepakt, en

berichten bleven vooral bij de uitkomsten van het onderzoek.

Daarnaast is Team Testen in gesprek met maatschappelijke organisaties (Armoedefonds, Voedselbank, Rode Kruis) over de

levering van zelftesten aan sociale minima. Ze gaan tijdens deze gesprekken inventariseren of de organisaties zelf beschikken

over distributie, of VWS daarbij kan aansluiten, hoe veel testen ze kunnen opslaan etc. Uiteindelijk zal hieruit een

schenkingsovereenkomst komen. Het team voert ook met gemeentes gesprekken hierover.

Maatregelen

Voor 14.00u vanmiddag mogen sheets voor het overleg Testen/Maatregelen/Zorg van morgen aangeleverd worden bij

BEY bezig om te onderzoeken of er als onderdeel van de Wijkgerichte Aanpak een aanpak kan komen van preventieve

coronamaatregelen in de Biblebelt.

Woensdagochtend heeft de minister een gesprek met de groep Vergeet Ons Niet Ernst. Dit is een groep kwetsbaren die een

alternatieve langetermijnstrategie heeft opgesteld.

Vandaag geeft de minister een interview aan NU.nl over de komende zomerperiode.

Coordinatie COVID-19 Besluitvorming (CCB)-team

Burgerbrieven

Het team is bezig om de achterstand weg te werken. Er staan nog 395 brieven in de mailbox, en er komen zo’n 10-15 brieven

per week binnen. De brieven die binnenkomen gaan vooral over DCC's, gratis zelftesten en mensen die zich zorgen maken over

de besmettingscijfers.

Juridisch

Het team is vandaag nog bezig met het advies verwerken voor de eerste tranche Wpg. Vrijdag vergadert de Ministerraad

hierover, en daama gaat het naar de Raad van State. Op 10 augustus verwachten ze daar advies van.

Volgende week zal Team Juridisch een update geven over rechtszaken.

COVID-Zorg

Vorige week was er in de Tweede Kamer een stemming over moties, waaronder een aantal moties over post-COVID. Een
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aangenomen motie betreft een expertisecentrum op het gebied van post-COVID. De minister wil dit centrum beperken tot de

bundeling van kennis en ervaring, maar het zou nog verder kunnen gaan. Het team moet met stakeholders van binnen en buiten

VWS gaan praten over de vormgeving.

Team COVID-Zorg is ook bezig met de implementatie expertteam COVID-Zorg, zoals de IC-opschaling.


